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تیم فوتبال چادرملو فوتبال با احترامی را ارائه می دهد و تنها تیم لیگ برتری 
به شمار می رود که در هر شش هفته بازی های خود در لیگ برتر موفق به 
گلزنی شده و از سوی دیگر روند رو به رشد محسوسی در نتایج و عملکرد 
این تیم نوپا در لیگ برتر مشاهده می شود. بر همین اساس در آستانه دیدار 
چادرملو مقابل پرسپولیس با علی عطایی، مدیرعامل این تیم یزدی که سابقه 
معاونت در باشگاه پرطرفدار پایتخت را دارد دقایقی به صحبت پرداختیم 

که در ادامه از نظر می گذرانید. 

از وضعیت چادرملو و تیم خوبی که بستید صحبت را آغاز کنیم. 
! علی رغم انتقاداتی که در هفته های اول بود، توانستیم مسیر خوبی را  خدا را شکر
ادامه بدهیم. در هر صورت تیم برای لیگ برتر دیر بسته شده بود و خارجی هایمان 
هم دیر به ما اضافه شدند. بنابراین زمانی که برای فرایند آماده سازی باید سپری 
می شد یک مقدار با تأخیر پیش رفته اما خدا را شکر تیم به هماهنگی خوب خود 

رسیده و امیدوارم این روند ادامه داشته باشد. 

به نظر می رسد بازگشت به یزد برای میزبانی هایتان در لیگ برتر به چادرملو قدرت و 
 انگیزه مضاعفی بخشیده باشد. 

در هر صورت ورزشگاه شهیدنصیری به خاطر ایرادهایی که داشت از شرایط میزبانی 
برخوردار نبود. اما به لطف خدا مشکلات برطرف شده و دو هفته است می توانیم 
در یزد میزبان باشیم. امیدوارم در ادامه با رسیدن فصل سرما بتوانیم استانداردهای 
لازم را به خصوص در بحث چمن داشته باشیم تا چمن این ورزشگاه از بین نرود. 
به هر حال نگه داری از زیرساخت و ورزشگاه و به خصوص چمن ورزشگاه بسیار 
مهم است. درصورتی که بخواهیم همچنان بازی هایمان را در یزد میزبانی کنیم نباید 

از این موضوع غافل شویم. 

به نظر می رسد نتایج مناسبی که در لیگ برتر به ثبت رسانده اید ثمره همین باشد که 
پای مربی موفق فصل گذشته خود ایستادید. 

خیلی روی ما فشار بود که اخباری را برداشته و اتفاقا کاندیداهای زیادی را هم به 
ما برای سرمربیگری معرفی کردند اما واقعیت این است که یک سرمربی که تیمش 
را به لیگ برتر می آورد باید در این لیگ هم به کار خود ادامه بدهد به اضافه اینکه 
باید قبول کنیم نیاز است تا آدم های جدید را به چرخه مربیان فوتبال مان در سطح 
اول اضافه کنیم که این امر مهم تر از هر چیزی دیگری به شمار می رود. به هر حال 

اخباری مربی جوان و بادانشی به شمار می رود و ما هم به او کمک کردیم. 

پس همچنان پشت این مربی می ایستید؟
بله کاملا. نتایج مان هم برای تیمی که سال اول به لیگ برتر آمده فوق العاده است. 
این را هم در نظر بگیرید که ما تنها تیم لیگ برتریم که در تمام بازی هایمان در شش 

هفته گذشته گلزنی کرده ایم. 

چه هدف گذاری برای فصل جاری لیگ برتر برای خودتان مصوب کرده اید؟
هدف مان در سال اول ماندن در لیگ است. 

پس به دنبال جاه طلبی برای رسیدن به رتبه های بالاتر و سهمیه های آسیایی نیستید؟
به هر حال نیم نگاهی به رتبه های بالاتر هم خواهیم داشت. اما ما بودجه محدودی 
داریم و با همین بودجه تیم خود را بستیم. از خیلی از تیم های لیگ برتری کمتر 
هزینه کرده ایم و به نسبت همان هزینه کرد باید از هر تیمی توقع داشت. بنابراین 
در سال اول اشتباه است که هدف های بالایی مثل سهمیه را نشانه بگیریم و باز 
کید می کنم هدف مان برای سال اول ماندن در لیگ برتر است البته در این  هم تأ
کید کنم که هدف بزرگی را در سر داریم که قطعا دور از ذهن هم  خصوص باید تأ

نیســـت و آن اینکه در ســـال های بعدی 
نه تنها در لیگ خواهیم ماند بلکه به 

تیمی مدعی در فوتبال ایران تبدیل 
شویم. به شما قول می دهم اگر این 

روال ادامه داشته باشد و تیم 
توسط شرکت حمایت 

شود؛ قطعا می توانیم 

در سال های بعدی حتی برای کسب سهمیه نیز بجنگیم. اما امسال هدف مان 
فقط ماندن است. 

در همین هفته اخیر هم تیم خوب مس رفسنجان را شکست دادید. 
همان طـــور کـــه گفتیـــد تیم خوب مس را کـــه از تیم های پرمهره به شـــمار می رود، 
شکست دادیم. سرمربی خوبی هم دارند اما لطف خدا شامل حال ما شد و این 

تیم را شکست دادیم. 

بازی با پرسپولیس در هفته بعدی لیگ برتر را چطور ارزیابی می کنید؟
شنبه با این تیم بازی می کنیم و امیدوارم که بچه ها بتوانند هیجان خود را کنترل 
کنند تا یک بازی خوب را به نمایش بگذاریم. درباره نتیجه صحبتی نمی کنم اما به 
هر حال هدف همه تیم ها کسب نتیجه است و ما هم با همه توان خود به استقبال 

این بازی می رویم تا یک بازی خوب را جلوی این تیم انجام بدهیم. 

پس به دنبال 3 امتیاز این بازی هستید؟
ما تمام انرژی خودمان را می گذاریم. 

با توجه به اینکه قبلا در پرسپولیس سمت داشتید، برای این دیدار از حس و حال 
دیگری برخوردار نیستید؟

در هر صورت من الان مدیرعامل 
چادرملویـــم. بالاخره من 

پرسپولیسی ام و هیچ 
موقع ایـــن موضوع را 

کتمان نکـــرده ام 

اما به هر حال عضوی از تیم یزدی ام و تمام توانم را برای موفقیت این تیم می گذارم 
و تیم های روبه رو هم برایم فرقی نمی کند چه تیمی باشـــند. ما با تمام توان به این 
دیدار می رویم و چه بســـا با انرژی بیشـــتری هم نســـبت به بازی های دیگر در این 

مسابقه حاضر شویم. 

به عنوان یک مدیر جوان آیا یکی از اهداف تان بازگشت به پرسپولیس و تصاحب 
صندلی مدیریتی این باشگاه در آینده است؟

کار کردن در باشگاه پرسپولیس باعث افتخار است اما نکته مهم این است که در 
حال حاضر آقای درویش فوق العاده عمل کرده است. بنابراین این موضوع جای 
بحثی نمی گذارد که خودشان باید سالیان سال همچنان به عنوان مدیرعامل این 
باشگاه باقی بمانند. به نظرم این باشگاه همراه با درویش ثبات مدیریتی خود را 
نشان داده و موفقیت های زمان ایشان بی نظیر بوده است و به نظرم اصلا درباره 

بنده و صندلی مدیریتی پرسپولیس نباید صحبتی شود. 

در هر صورت نقدهایی هم به عملکرد مدیریتی درویش مثل پرونده بیرانوند به این 
چهره وارد می شود. 

به هر حال در هر سیستم مدیریتی یکسری خط ها وجود دارد. در سیستم خود ما هم 
ممکن است من هم خطا داشته باشم و اشتباه هایی صورت بگیرد و مشکلاتی پیش 
بیاید. همه این موضوعات پیش می آید اما دستاوردهای بزرگ را نباید به خاطر یکسری 
مشکلات نادیده گرفت. من با درویش کار کردم و ایشان اصولی دارد که خوشایند من 
است از جمله اینکه وی برای تیمش سقف قراردادی گذاشته که به آن پایبند است 

هرچند بازی کردن در تیمی مثل پرسپولیس باید برای هر بازیکنی افتخار باشد. 

پس به مدیریت درویش در پرسپولیس نمره قبولی می دهید؟
صد در صد! ایشان فوق العاده عمل کرده اند. 

دوباره به بحث چادرملو برگردیم. مربیان و کادر تیم تان نسبت به داوری ها اعتراضاتی 
را مطرح کرده اند. نظر شما در این خصوص چیست؟

متأسفانه در این خصوص مصاحبه اخیرم باعث شد تا مبلغ سنگینی هم جریمه 
شوم. این موضوع را به کارشناسان داوری واگذار می کنم چون اگر دوباره صحبت 
کنم مشکل ساز می شود. اما قطعا ما از داوری ها ضرر کردیم. با استناد به تصاویر 
و فیلم های موجود و بررســـی داوری های بازی هایمان در برنامه های کارشناســـی 
که هر هفته پخش می شـــوند؛ می توانم این حرف را ثابت کنم. من از این موضوع 
رضایـــت نـــدارم و فکر می کنم چون از لیگ دســـته اول به لیـــگ برتر آمده ایم به ما 
کم لطفی می شود. توقع داریم مثل همه تیم ها و سایر بازی هایی که انجام می شود 

در بازی های ما هم از VAR استفاده شود. 
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دومین شکســـت تیم اســـتقلال خوزســـتان مقابل ملوان در ششـــمین هفته از 
ی همراه بود  رقابت های لیگ برتر اتفاق افتاد. شکســـتی که با حواشـــی بسیار
و در پی آن شـــایعاتی درخصوص مشـــکلات مالی باشگاه خوزستانی مطرح 
ی آغاز کرد، هرچند  شد. این تیم که فصل جدید را با تغییر و تحولات بسیار
عملکرد بدی نداشته اما هنوز با آنچه مدیران و مسئولان این باشگاه شعارش 
یچ، نوید  ی کار آمدن بوژوو یادی دارد. تغییر سرمربی و رو را می دهند، فاصله ز
روزهای بهتری برای استقلال خوزستان را می داد. آنطور که مدیران این باشگاه 
پیش از شروع فصل وعده دادند قرار است استقلالی ها طی برنامه ای سه ساله 
رشد چشمگیری داشته و برای قهرمانی و رسیدن به سهمیه آسیا تلاش کنند. 

استقلالپیشرفتکرد
اســـتقلال خوزســـتان که فصل گذشـــته در انتهای جدول جا خوش کرده بود 
و در هفته های پایانی موفق شـــد خود را از ســـقوط نجات دهد در این دوره از 
کنون تلاش  مسابقات عملکرد بهتری از خود نشان داده و از ابتدای فصل تا
ی  کرد خود را به نیمه بالایی جدول برساند. این تیم در هفته اول پس از تساو
مقابل آلومینیوم در جایگاه دهم قرار گرفت و شکســـت مقابل گل گهر آنها را 
تـــا رده پانزدهـــم پاییـــن برد. در ادامه اما برتری برابر هم نام تهرانی باعث شـــد تا 
یابند بلکه خود را در جدول رده بندی  نه تنها آنها هویت از دســـت رفته را باز
ی مقابل شـــمس آذر و چادر ملو در  بالا کشـــیده و تا هفته پنجم با وجود تســـاو
جایگاه هشتم قرار بگیرند. شکست اخیر آنها مقابل ملوان اما معادلات را به 
هم زد و باعث شـــد با یک پله ســـقوط به رده نهم برســـند. با این حال استقلال 
خوزســـتان در مقایســـه با فصل گذشـــته عملکرد خیلی خوبی داشته است. 
ی و دو شکست  ی، سه تساو آنها هرچند در حال حاضر با کسب یک پیروز

در رده ششم جدول قرار گرفته اند اما فاصله چندانی با سه تیم بالاتر از خود 
نداشـــته و بـــا یـــک نتیجه ایـــده آل می توانند چند پله صعود کنند. اســـتقلال 
خوزستان فصل گذشته در شرایط مشابه در رده پانزدهم قرار داشت و هفته ها 
قعرنشـــین رقابت هـــای لیـــگ برتر بود. آنها که در فصل بیســـت و ســـوم پس از 
ی  ، این مسابقه ها را تجربه می کردند با یک تساو سال ها بازگشت به لیگ برتر
ی بودند. عملکرد این فصل تیم  و یک شکست پس از هفته ششم سه امتیاز
اســـتقلال خوزســـتان در مقایسه با فصل گذشته نشـــان می دهد که تغییرات 
گر بتوانند روندی را که در پیش گرفتند ادامه  اخیر در این تیم مثبت بوده و ا

دهند، چه بسا به اهداف سه ساله خود نیز برسند. 

تبعیضدرپرداخت
موضوعـــی کـــه اخیرا و پس از شکســـت هفته گذشـــته مقابل ملـــوان در انزلی 
یادی برای این تیم به همراه داشـــت؛ تا جایی که خبرهایی  رخ داد حواشـــی ز
یکنان از شـــرایط مالی تیم شـــنیده شـــد. این طور که از  مبنی بر نارضایتی باز
حوالـــی باشـــگاه اســـتقلال خوزســـتان شـــنیده بودیم حکایـــت از تبعیض در 
یکنان خارجی و داخلی و حتی کادر فنی داشـــت. این موضوع  پرداختی باز
یکنان خارجی ناراحت شوند.  یکنان ایرانی از پرداختی به باز باعث شد تا باز
یکنان و مربیان خارجی  در واقع آنها توقع داشتند همان طور که باشگاه به باز
پول پرداخت کرده بخشـــی از مطالبات آنها را نیز پرداخت کند. این شـــرایط 
یکنان ناراحت کننده تر شـــد که برخی از آنها حتی بخشـــی از  وقتـــی بـــرای باز
ی برخی  مطالبات فصل گذشته را نیز طلب داشتند. در نتیجه چنین اخبار
علاقه مندان به تیم اســـتقلال خوزســـتان تصور کردند شاید مشکلات مالی و 
یکنان صورت گرفته باعث شکســـت اخیر  تبعیضـــی کـــه در پرداخت بـــه باز
آنها مقابل ملوان بوده اســـت. علاقه مندان به این تیم توقع داشـــتند تیمی که 
موفق شده در هفته سوم استقلال تهران را شکست دهد عملکرد رو به رشدی 
ی به شکست مقابل ملوان  داشته باشد اما استقلال خوزستان پس از دو تساو
یکنان به دلیل همین مشـــکلات مالی  تن داد و خیلی ها ناامیدی در بین باز

کامی استقلال خوزستان می دانستند.  را عامل نا

پولداربیپول
در حالی که تیم استقلال خوزستان در فصل نقل و انتقالات حضور پررنگی 
یکـــن خوب نیز به خدمت گرفت. به  داشـــت   علاوه بـــر مربی خارجی چند باز
نظر می رســـید شـــاید مشـــکلات مالی در این تیم پایان یافته و این فصل همه 
چیز خوب پیش می رود اما شـــرایط اقتصادی موجود در جامعه تأثیر خود را 
ی همه مشاغل گذاشته و از آنجا که تیم استقلال خوزستان نیز وابسته به  رو
گروه ملی اســـت احتمالا از این قاعده مســـتثناء نبوده باشد. شایعه پرداختی 
یکنان این تیم ادعا  یکنان خارجی در حالی که باز ۲۰ درصدی به مربیان و باز
یافت نکرده اند آرامش را از استقلال خوزستان گرفت.  می کردند هنوز پولی در
در چنین شـــرایطی مدیرعامل باشـــگاه استقلال خوزستان طی اظهاراتی تازه 
نسبت به شایعات اخیر پیرامون مشکلات مالی این باشگاه واکنش نشان داد. 
یکنان ندارند کنایه ای  کیوان بابادی با این ادعا که مشکلی بابت پرداختی به باز
به مدیران قبلی زد و ادعا کرد چارت ســـازمانی مدیریتی این فصل اســـتقلال 

خوزستان اجازه به وجود آمدن مشکلات مالی را نمی دهد. 

همهتاآخرهفته20درصدمیگیرند
مشخص است که وابسته بودن باشگاه استقلال خوزستان به صنعت فولاد و 
ی به وجود آمده است این باشگاه  تی که اخیرا درخصوص کمبود انرژ مشکلا
را نیز با مشـــکلات مالی روبه رو کند، اما ظاهرا مســـئولان این باشـــگاه ترجیح 
یکنان و مربیان خارجی را عملی کرده  دادند ابتدا تعهدات خود نسبت به باز
و در اولیـــن فرصـــت به داخلی هـــا نیز پول پرداخت کنند. ظاهرا قبل از اینکه 
موضوع رســـانه ای شـــده و اخبار به گوش علاقه مندان به فوتبال برسد مدیران 
یکنان خود شدند. هرچند مسئولان این تیم  این باشگاه متوجه نارضایتی باز
یکنان ایرانی  در ایـــن خصـــوص توضیـــح داده و تلاش کردند کادر فنـــی و باز
را متوجه شـــرایط موجود کنند اما ظاهرا بهانه های آنها توجیه مناســـبی برای 

یکنان تیم اســـتقلال خوزســـتان نبود. گویا مســـئولان باشگاه که نگرانند در  باز
صـــورت تأخیـــر در پرداخت به خارجی ها با شـــکایت بین المللی آنها روبه رو 
ی کـــرده تا ابتدا  یکنـــان و مربیـــان داخلی خواســـتند کمی صبور شـــوند از باز
مطالبات خارجی ها را پرداخت و سپس بخشی از مطالبات آنها را بپردازند، 
یکنان راضی به این کار نبودند. به همین دلیل  اما به جز اعضای کادر فنی، باز
مسئولان باشگاه استقلال که متوجه این نارضایتی شدند تلاش کردند خیلی 
یکنان داخلی را هم پرداخت کنند اما همین تأخیر باعث  سریع مطالبات باز
یکنان از شـــرایط مالی باشگاه استقلال خوزستان به  شـــد تا نارضایتی این باز
گوش علاقه مندان به فوتبال و رســـانه ها برســـد. در این فاصله مســـئولان این 
یکنان پرداخت  باشـــگاه نه تنها مطالبات فصل گذشـــته را به برخی از این باز
کردند بلکه وعده دادند الباقی پیش قسط را نیز به زودی به حساب شان واریز 
می کنند؛ هر چند این تأخیر درنهایت به ضررشان تمام شد و حواشی ای که 
، مدیر تیم  نباید پیرامون این باشگاه رخ می داد به وجود آمد. البرز حاجی پور
یکنان وجود ندارد و این  با اشـــاره به اینکه مشـــکل خاصی در پرداختی به باز
تأخیر با آنها هماهنگ شده بود به »فرهیختگان« گفت: »مشکلی وجود ندارد. 
در حـــال حاضـــر بـــه جز خارجی ها که ۲۰ درصد خـــود را پیش از این گرفته اند 
یکنان  یکنان فصل قبل را نیز تسویه کرده ایم. از طرفی برای همه باز معوقه باز
۱۰ درصـــد از قـــرارداد فصـــل جدید را واریز کرده ایـــم. فقط کادر فنی هنوز پولی 
نگرفتـــه کـــه طبـــق هماهنگی که با آنها کـــردم تا پایان هفتـــه ۲۰ درصد به کادر 
یکنان پول پرداخت می کنیم. به این  فنی داخلی و ۱۰ درصد نیز به ســـایر باز
ی به ۲۰ درصد می رســـد. نمی دانم چرا  یافتی همه به شـــکل مســـاو ترتیب در
چنین حواشـــی ای پیرامون تیم ما به وجود آمد در حالی که ما پیش از این در 
مورد چنین برنامه ای با اعضای تیم صحبت کرده بودیم و همه می دانســـتند 
که تا پایان هفته به آنها پول پرداخت خواهد شد. به نظرم با توجه به شرایطی 
که فصل جدید در پیش گرفتیم اوضاع روزبه روز بهتر می شـــود و ما نه تنها از 
نتایـــج و عملکـــرد تیم راضی ایم بلکه تـــلاش می کنیم طبق وعده ای که پیش 

از این باشگاه داده است مطالبات را پرداخت کنیم.«  

چالش ناتمام بین فدراسیون فوتبال و کمیته ملی المپیک بر سر تیم ملی امید تا 
به امروز ادامه داشته؛ هر چند به نظر می رسد این مسأله صبح امروز برای همیشه 
به پایان برسد. آذر ماه سال گذشته مناف هاشمی، دبیرکل کمیته ملی المپیک 
از واگذاری اختیارات تیم امید به طور کامل به فدراســـیون فوتبال خبر داده و 
در پایان نشست هیأت اجرایی گفته بود : »در مورد تیم فوتبال امید، اختیارات 
این تیم به فدراســـیون فوتبال تفویض شـــده اســـت. این فدراسیون مانند دیگر 

فدراسیون ها می تواند در مورد رشته های مورد حمایت خود تصمیم بگیرد.«
ایـــن در حالـــی اســـت که بعـــد از افتضاح رقم خورده همراه بـــا تیم ملی امید در 

رقابت هـــای انتخابـــی المپیـــک و بعد از آن در بازی های آســـیایی این بحث 
مطرح شد که از بین کمیته ملی المپیک و فدراسیون فوتبال باید یکی از این دو 
نهاد به طور کامل اختیارات این تیم را عهده دار شود تا تعارض منافع و تداخل 
وظایفی در این خصوص پیش نیاید. اتفاقی که در هر دوره یکی از عوامل اصلی 

کامی امیدها به شمار رفته و هر بار مانع از صعود این تیم به المپیک شد. نا
البته در ســـالیان گذشـــته نیز هر بار کمیته ملی المپیک با حمایت ضمنی 
از فدراســـیون در خصـــوص انتخاب هایـــش برای نیمکت این تیم، در عمل با 
دخالت در مســـائل دیگر مثل انتخاب مدیر یا سیاســـتگذاری و راهبردهای 

اصولی در تعارض و مقابله با فدراسیون برآمد و به نظر می رسید با تداوم این 
کام بماند. سیاست همچنان این تیم مثل ادوار قبلی نا

بـــا همـــه این تفاصیل امـــا با اظهارات اخیر دنیامالی، وزیر ورزش که گفته بود: 
»اختلافـــی بیـــن فدراســـیون فوتبال و کمیته ملی المپیک بوده اســـت که برای 
برطرف کردن این اختلاف تلاش کردیم و فدراسیون فوتبال مسئول رسیدگی به 
تیم ملی امید است«، به نظر می رسد این مسأله به انتهای خط رسیده و از این 
پس قرار است فدراسیون فوتبال در کنار حمایت های معنوی کمیته، به صورت 
کلی و دائمی تمامی مســـائل با تیم امید را در اختیار گرفته و سیاســـتگذاری و 

تصمیم گیری ها در این باره به فدراسیون واگذار شود.
در هر صورت در این مورد شـــنیده می شـــود قرار اســـت هیأت اجرایی کمیته 
ملـــی المپیـــک که در نشســـت صبح امـــروز خود بحـــث و تصمیم گیری برای 
تعیین تکلیف تیم فوتبال امید را در دســـتور کار خود قرار داده اســـت، در این 
مـــورد بـــه تعیین تکلیـــف پرداخته و جزئیات این مســـأله را بـــا تفویض اختیار 
تصمیم گیری برای تیم ملی امید به فدراسیون فوتبال مصوب کند. همچنین 
یادی  شنیده می شود حسین عبدی، سرمربی فعلی تیم ملی جوانان از شانس ز

برای سرمربیگری تیم ملی امید برخوردار است.

گزارش»فرهیختگان«ازاتفاقیکهاردویاستقلالخوزستانرابههمریخت

تبعیض در پرداخت
مسئولانباشگاهدستبهکارشدند؛تاآخرهفتهدریافتیهمهبه۲۰درصدمیرسد

عبدیوتیمشدوبارهیکردهبالامیروند؟

فدراسیون فوتبال امروز »اختیاردار« تیم امید می شود


